
Schriftelijke vragen ex. Artikel 43 verordening Raadswerk van de fractie CDA inzake 
de brede maatschappelijke discussie. 
Geregistreerd op 24 april 2017 afdoening in 30 dagen.

Vragen naar aanleiding van de brede maatschappelijke discussie

Geacht college, 

Op initiatief van de gemeenteraad van Leusden loopt momenteel een brede 
maatschappelijke discussie onder de titel "2030 is nu". Doel is de samenleving mee 
te laten denken over woningbouw in Leusden na 2025. Zo stelt de website: "De 
toekomst die Leusden kiest, kiest zij samen met inwoners, bedrijven en organisaties". 
Tot 7 mei worden argumenten uit de Leusdense samenleving verzameld. Het college 
presenteert het voorstel tijdens de informatieronde op donderdag 22 juniv.a. 19.30 
uur. Inspreken is mogelijk. Op 5 juli neemt de gemeenteraad een besluit over de 
woningbouw na 2025.
In de Amersfoortse courant moest de CDA fractie lezen dat Leusden een groeikern 
wordt. De CDA fractie vindt dit onbegrijpelijk in het licht van de maatschappelijke 
discussie die nu gevoerd wordt. Voordat de samenleving zich uitgesproken heeft 
bepaald het college de toekomst van Leusden. 

1. Kent het college de inhoud van het artikel "Groei niet ten koste van alles" in 
het AD (Leo de Vries, 24-04-2017)?

2. In het artikel staat dat de wethouders "nu" met de Regionale Ruimtelijke Visie 
komen. Geldt dat ook voor de wethouder van Leusden? 

3. Wat is de inhoud van de bijdrage die het college van Leusden ingebracht?
4. In het artikel staat dat de keus is gemaakt voor Amersfoort, Nijkerk, Soest en 

Leusden als toekomstige groeikernen. Is dat de mening van het college? Wat 
betekent dat?

5. Kan het college uitleggen hoe het blijkbaar "nu" vaststellen van de Regionale 
Ruimtelijke Visie zich verhoudt tot de planning van de "brede 
maatschappelijke discussie" in Leusden? 

6. Is de ingebrachte ambitie in lijn met de scenario's waarover wordt 
gediscussieerd in de lopende Brede Maatschappelijke Discussie? Indien dit 
niet het geval is, waarom niet?

7. Is het college voornemens om de informatie die beschikbaar gesteld is aan 
het AD ook te delen met de Leusdense samenleving?

8. Deelt het college de mening dat het door de wethouder vaststellen van een 
Regionale Ruimtelijke Visie, tijdens de brede discussie met de samenleving, 
haaks staat op het uitgangspunt "samenleving voorop"?

9. Wat is nu nog de waarde van de Brede Maatschappelijke discussie?

Vriendelijke groeten,
Namens de gehele CDA-fractie,
Wim Vos
CDA Leusden Achterveld Stoutenburg
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